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Protokół nr 69/2023 
 

z LXIX sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego odbytej w dniu 29 listopada 
2023 roku o godz. 14:00 w sali narad (niski parter) Urzędu Miasta w Gorzowie 
Wielkopolskim przy ul. Sikorskiego 4, zakończonej o godz. 15:42 tego samego dnia. 

 
Sesję zwołano zarządzeniem Przewodniczącego Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
 
O terminie, miejscu i tematyce sesji powiadomiono radnych Rady Miasta poprzez doręczenie 
im zawiadomień.  
 
Na ogólną liczbę 25 radnych w posiedzeniu wzięło udział 23 – zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Nieobecni radni: 
1. Anna Kozak 
2. Tomasz Rafalski 

 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
Prezydent Miasta, Z-cy Prezydenta Miasta, pracownicy Urzędu Miasta i zaproszeni goście, 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
4. Informacja o stanie realizacji inwestycji miejskich za III kwartał 2023 roku. 
5. Stanowisko Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego w sprawie tablicy pamiątkowej. 
6. Druk nr 1310 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego. 
7. Druk nr 1311 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego. 
8. Druk nr 1312 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego. 
9. Druk nr 1313 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego. 
10. Druk nr 1314 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2023-2048. 
11. Druk nr 1308 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
12. Druk nr 1309 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
13. Druk nr 1295 – podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków 
ratowników ochotniczych straży pożarnych. 

14. Druk nr 1317 – podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry  
w Gorzowie Wielkopolskim przy ul. Kosynierów Gdyńskich 82. 

15. Druk nr 1318 – podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry  
w Gorzowie Wielkopolskim przy ul. Kosynierów Gdyńskich 82. 

16. Druk nr 1315 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały  
w sprawie ustanowienia Nagrody Kulturalnej Prezydenta Miasta Gorzowa Wielkopolskiego 
oraz warunków i trybu jej przyznawania. 

17. Druk nr 1296 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały  
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
gminy. 
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18. Druk nr 1297 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 
kwoty stanowiącej podstawę do ustalenia wysokości dotacji na działalność Centrum 
Integracji Społecznej w Gorzowie Wielkopolskim w 2024 roku. 

19. Druk nr 1316 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowej na 2024 r. dla Ośrodka Sportu i Rekreacji – zakładu budżetowego  
w Gorzowie Wielkopolskim. 

20. Druk nr 1298 – podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do uzyskania pomocy w ramach programu „Posiłek w szkole i w domu” 
na lata 2024-2028. 

21. Druk nr 1299 – podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego  
w zakresie zapewnienia posiłku dzieciom z terenu miasta Gorzowa Wielkopolskiego 
na lata 2024-2028. 

22. Druk nr 1300 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa boiska wielofunkcyjnego na terenie 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 16.” 

23. Druk nr 1301 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja budynku internatu ZSO2 –  
II Etap.” 

24. Druk nr 1302 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa i wzmocnienie muru oporowego przy 
SP6. 

25. Druk nr 1303 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wymiana okien w ZS Ekonomicznych.” 

26. Druk nr 1304 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja dachu w ZS Ekonomicznych.” 

27. Druk nr 1305 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie podłogi w sali gimnastycznej ZS 
Elektrycznych.” 

28. Druk nr 1306 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa pochylni podjazdu dla niepełnosprawnych 
– PM 30.” 

29. Druk nr 1282 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024  
w ramach zadania pn. „Remont schodów przy ul. Bohaterów Westerplatte oraz aranżacja 
terenów zielonych”. 

30. Druk nr 1283 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024  
w ramach zadania pn. „Budowa Dirt Parku w Parku Zacisze”. 

31. Druk nr 1284 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024  
w ramach zadania pn. „Modernizacja placu zabaw nad Kłodawką”. 

32. Druk nr 1285 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Remont chodnika przy ul. 30 Stycznia”. 

33. Druk nr 1286 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Zatorze”. 

34. Druk nr 1287 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Ikara – etap III”. 

35. Druk nr 1288 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Klonowej”. 

36. Druk nr 1289 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja oświetlenia ulicznego wraz  
z wykonaniem audytu i inwentaryzacja oświetlenia”. 

37. Druk nr 1290 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie 
Gorzowa Wlkp.” 

38. Druk nr 1291 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa parkingów wraz z chodnikiem wzdłuż 
ul. Grabskiego”. 
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39. Druk nr 1292 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa miejsc parkingowych przy 
ul. Starzyńskiego”. 

40. Druk nr 1293 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa ścieżki rowerowej na odcinku od 
ul. Kasprzaka do ul. Koniawskiej”. 

41. Druk nr 1294 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „TUPTUŚ – przebudowa chodników na terenie 
miasta Gorzowa Wlkp.”. 

42. Druk nr 1307 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa pumptracka w parku 750-lecia” w Gorzowie 
Wielkopolskim.  

43. Druk nr 1319 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Głęboka termomodernizacja budynków 
użyteczności publicznej”. 

44. Druk nr 1320 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024  
w ramach zadania pn. „Remont 20 lokali mieszkalnych z zasobu komunalnego Miasta 
objętych dofinansowaniem Banku Gospodarstwa Krajowego”. 

45. Sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za III kwartał 2023 roku. 
46. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
47. Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
48. Sprawy różne. 
49. Zakończenie obrad 
 
Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta – Jan Kaczanowski, 
który po powitaniu stwierdził wymagane quorum do obradowania i podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
 
Ad.2 Przedstawienie porządku obrad. 
 
Jan Kaczanowski – Panie i Panowie radni otrzymali porządek obrad wraz z zaproszeniem. 
Pragnę poinformować, że Prezydent Miasta zwrócił się z wnioskiem o poszerzenie porządku 
obrad o projekt uchwały na druku nr 1321 w sprawie udzielenia dotacji dla Klasztoru Braci 
Mniejszych Kapucynów w Gorzowie Wielkopolskim – wniosek stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu oraz o projekt uchwały na druku numer 1322 w sprawie przystąpienia do realizacji 
i złożenia wniosku o dofinansowanie dla Projektu pod nazwą: "Zagospodarowanie wód 
opadowych na terenie Miasta Gorzowa Wlkp.- Etap II" w ramach Programu Fundusze 
Europejskie na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 2021-2027, Działanie: FENX.01.02 
Adaptacja terenów zurbanizowanych do zmian klimatu – wniosek stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu. Czy są pytania lub uwagi do porządku obrad? Nie widzę zgłaszających się. 
Przystępujemy zatem do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad o druk nr 1321.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian 
Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Katarzyna Szymczak, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (8) 
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Patryk Broszko, Przemysław Granat, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Tomasz Rafalski, Maria 
Surmacz, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski  
Jan Kaczanowski – w związku z wystąpieniem problemów technicznych ogłaszam 5 min 
przerwy. 
 
Po przerwie:  
Jan Kaczanowski – wznawiamy obrady po przerwie. Przypomnę, że jesteśmy w punkcie: 
przedstawienie porządku obrad. Przegłosowaliśmy propozycję poszerzenia porządku obrad 
o uchwałę na druku nr 1321, przechodzimy do głosowania nad poszerzeniem porządku obrad 
o druk nr 1322. 
 
Głosowano w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad o druk nr 1322.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 8 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Sebastian Pieńkowski  
NIEOBECNI (8) 
Patryk Broszko, Przemysław Granat, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Tomasz Rafalski, Maria 
Surmacz, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski  
 
Jan Kaczanowski – proponuję w punkcie 45. rozpatrzyć projekt uchwały na druku numer 1321 
w sprawie udzielenia dotacji dla Klasztoru Braci Mniejszych Kapucynów w Gorzowie 
Wielkopolskim, a w punkcie numer 46 projekt uchwały na druku numer 1322 w sprawie 
przystąpienia do realizacji i złożenia wniosku o dofinansowanie dla Projektu pod nazwą: 
"Zagospodarowanie wód opadowych na terenie Miasta Gorzowa Wlkp.- Etap II" w ramach 
Programu Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 2021-2027, Działanie: 
FENX.01.02 Adaptacja terenów zurbanizowanych do zmian klimatu. Pozostałe punkty 
porządku obrad zmienią kolejność. Przystępujemy do głosowania nad zatwierdzeniem całości 
porządku obrad po zmianach. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad ze zmianami.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 8 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Sebastian Pieńkowski  
NIEOBECNI (8) 
Patryk Broszko, Przemysław Granat, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Tomasz Rafalski, Maria 
Surmacz, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski  
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Ad.3 Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
 
Jacek Sterżeń – chciałbym odnieść się do spotkania, które odbyło się dwa dni temu 
z Zarządem Spółdzielni Staszica oraz z mieszkańcami, w którym uczestniczyłem wspólnie 
z Przewodniczącym Janem Kaczanowskim. Tam mieszkańcy zgłosili problem dotyczący ulicy 
Kochanowskiego, a mianowicie chodzi o przepust tej drogi, a dokładnie o dojazd, bo podczas 
sytuacji kryzysowej gdyby coś wystąpiło, np. zapaliłby się blok czy musiałaby dojechać czy 
straż pożarna czy pogotowie ratunkowe, to jest problem, ponieważ dojazd na ulicy 
Kochanowskiego jest tylko i wyłącznie od ulicy Fredry, jest to tylko jeden wjazd. Droga jest 
dość wąska i już teraz przejechać tam jest ciężko, nie mówiąc już o tym żeby zaparkować. 
Do tego na samym końcu jest pętelka ulicy Marii Dąbrowskiej, gdzie wystarczy sytuacja, 
że przyjedzie karetka, a ratownicy pójdą do mieszkania, zostawiając karetkę właśnie na ulicy 
i nie ma ani wjazdu, ani wyjazdu. W związku z tym mieszkańcy wychodzą z zapytaniem czy 
nie byłoby możliwe rozwiązanie tego problemu w zakresie połączenia Marii Dąbrowskiej czyli 
końcówki ulicy Kochanowskiego z ulicą Wańkowicza. Oczywiście wiąże się to z jakąś tam 
wycinką parku, ale tutaj należy pamiętać, że chodzi o bezpieczeństwo mieszkańców. To jedno 
pytanie, drugie dotyczy ulicy Marcinkowskiego i Matejki, a dokładnie chodzi o skrzyżowanie 
na wysokości „alejek”. Czy jest tam możliwe rozwiązanie, np. sygnalizacji świetlnej żeby 
ułatwić przejazd tamtędy w godzinach szczytu, albo ewentualnie czy jest rozważana budowa 
ronda w tym miejscu? 
Jacek Wójcicki – Prezydent Miasta – temat skomunikowania ulic Kochanowskiego, Reja, 
Zapolskiej jest nam dobrze znany. Tam jest problem dwojaki. Po pierwsze część z tych ulic 
należy do spółdzielni, natomiast faktycznie takie udrożnienie ruchu jest wymagane, natomiast 
wiąże się to z koniecznością wycinki sporej części parku czy też pasa w parku. Kiedyś takie 
założenie komunikacyjne było planowane do ulicy Kosynierów Gdyńskich, bo połączenie 
bezpośrednio tak dużego osiedla z ulicą Wańkowicza czy Fidlera spowodowałoby bardzo duży 
ruch na tych wąskich osiedlowych uliczkach, natomiast jest to zadanie, którym będziemy 
zajmować się w najbliższym czasie, ale nie będzie ono proste do rozwiązania właśnie z tego 
powodu, że to po pierwsze są kwestie własnościowe, a po drugie to jest jednak spora 
ingerencja w park. Nie mniej jednak służby zgłaszają nam ten problem, problem z dojazdem, 
wjazdem wozów gaśniczych, więc temat jest nam znany i myślę, że tutaj z władzami spółdzielni 
będziemy mogli na ten temat porozmawiać. 
Alicja Burdzińska – mam pytanie odnośnie zielonych przystanków, wiem, że jest w tej chwili 
8 takich przystanków organizowanych i mam pytanie następującej treści: czemu mają służyć 
te przystanki i czym kierowaliśmy się wyznaczając lokalizację tych przystanków? Bo tak 
np. przystanek w okolicach Parku Zacisze sięgają tam drzewa z parku, a w tej chwili, trawa 
została odsunięta, dosadzone zostały drzewa. Wyobrażałam sobie, że takie zielone przystanki 
to będą organizowane np. w centrum miasta, tam gdzie latem jest upał, jest brak tlenu, 
powietrza. Wydaje mi się, że lokalizacja zielonych przystanków tuż przy parkach mija się 
z celem. Też znalazłam w źródłach, że taki przystanek ma powstać w okolicach Parku 
Kopernika. Proszę o odpowiedź czym kierowaliśmy się wyznaczając lokalizacje tych, dwóch 
przystanków. 
Jacek Wójcicki – generalnie chcielibyśmy, żeby wszystkie przystanki, jeśli tylko będą takie 
możliwości, miały charakter zielonych przystanków, natomiast dzisiaj kierujemy się przede 
wszystkim możliwościami finansowymi i tam gdzie mamy realizację jakiegoś projektu 
i możliwość współfinansowania ze środków europejskich, to tam realizujemy takie przystanki. 
Natomiast pozostałe, tak jak Pani zauważyła, np. w centrum, są realizowane m. in. z naszego 
budżetu, więc myślę, że to jest kwestia takiej jakby układanki finansowej.  
Jacek Sterżeń – odnosząc się jeszcze do mojego pytania, jeżeli mógłby Prezydent 
odpowiedzieć na temat ronda, czy ewentualnie sygnalizacji świetlnej na rogu skrzyżowania 
Matejki i Marcinkowskiego. Zarazem chciałbym zaproponować do rozważenia przejazd, jeśli 
chodzi o ulicę Kochanowskiego i końcówkę ulicy Marii Dąbrowskiej, może na końcu ulicy Marii 
Dąbrowskiej w lewo za budynkiem w kierunku ulicy Reja, może to byłaby alternatywa. 
Co prawda wjazd od ulicy Fredry w ulicę Kochanowskiego do wysokości ulicy Reja byłby jeden, 
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ale byłaby pętelka, można by ulicą Reja przejechać dookoła Marii Dąbrowskiej i ulicę 
Kochanowskiego. 
Jan Kaczanowski – zanim udzielę głosu Prezydentowi, moja opinia jest następująca, 
że w przypadku Matejki, Marcinkowskiego, itd. tam trzeba systemowego rozwiązania, nie tylko 
na zasadzie oświetlenia, jeśli już to powinna być to inwestycja która by załatwiała ten temat 
kompleksowo. 
Alicja Burdzińska – dziękuję za odpowiedź, ale nie jestem z niej zadowolona, ponieważ myślę, 
że skoro przystanki są przy parku to szkoda pieniędzy na dodatkową zieleń wokół tych 
przystanków. Nie róbmy 8, zróbmy 2 w centrum miasta, szkoda pieniędzy na te miejsca, które 
już i tak są przez mikroklimat z parku chronione. Dlatego pytam, się czy naprawdę trzeba było 
mniej wydać, żeby przy parku zrobić te dwa przystanki? Szkoda tych pieniędzy moim zdaniem. 
Jacek Wójcicki – w kwestii przystanków, to staramy się, żeby wiaty były zacienione. Tam nie 
do końca park zacieniał te wiaty, bo też o to chodziło, ale tu wykorzystaliśmy środki zewnętrzne 
i myślę, że warto inwestować w każdą najmniejszą przestrzeń zieloną. Wracając do tego 
o czym mówił radny Sterżeń, ulica Marcinkowskiego też jest w planach, to jest szersze zadnie, 
większa przebudowa i również to skrzyżowanie będzie ujęte. Myślę, że przy okazji budżetu 
będziemy mogli również na ten temat porozmawiać. 
Sebastian Pieńkowski – dzwonią do mnie mieszkańcy, że mieliśmy kiedyś jarmark 
bożonarodzeniowy, jak sama nazwa mówi z okazji Bożego Narodzenia i dzisiaj zmieniamy to, 
jeśli zmieniamy, bo może to jest dodatkowa impreza, na zimowe miasteczko. Pytanie 
w nawiązaniu do okresu minionego na szczęście, w PRL-u, jak Prezydent wie, było święto 
zmarłych, zamiast Wszystkich Świętych, był 22 lipca zamiast 11 listopada, 3 maja pałowano 
i polewano ludzi, którzy chcieli to świętować, pamiętam Tadeusza Jędrzejczaka jak już 
w wolnej Polsce nie chciał wywiesić flag na 1 marca żołnierzy wyklętych, musiałem pisać kilka 
interpelacji żeby w końcu się przełamał, by święta, które są ustawami ustanowione szanował. 
I chciałem zapytać czy w tym roku obchodzimy przyjście zimy? Czy będzie ten jarmark 
w przyszłym roku, bo rozumiem, że w tym już nie. Czy odchodzimy od tej nazwy, jeśli tak, 
to dlaczego? W imieniu oczywiście mieszkańców, którzy dosyć tłumnie dzwonią, piszą.  
Jacek Wójcicki – jeśli się nie mylę, to jarmarki bożonarodzeniowe mają korzenie protestanckie, 
natomiast, tak naprawdę wszystkie wydarzenia, które realizowane są w ramach akcji „Gorzów 
blisko świąt” mają charakter świąteczny. W tym roku postanowiliśmy, ponieważ nie było sensu 
organizowania w dwóch miejscach, dwóch bardzo ważnych uroczystości, więc skupiliśmy się 
na tym największym wydarzeniu czyli otwarciu hali widowiskowo-sportowej, która jest naszym 
wspólnym prezentem, nas pracujących na rzecz miasta, ale też mieszkańców którzy na ten 
budżet się składają i postanowiliśmy, że te dwa dni atmosfery świątecznej przeniesiemy 
właśnie pod halę widowiskowo-sportową, którą za chwilę otwieramy i która cieszy się, wydaje 
się, niewiarygodną popularnością, bo dzisiaj od 10 rozpoczęliśmy rezerwację wejściówek na 
to wydarzenie, przed chwilą próbowałem zarezerwować, to byłem jakiś setny w kolejce 
i jeszcze parę biletów zostało, ale tak naprawdę jest ogromne zainteresowanie. Natomiast 
zachęcam do tego, żeby zajrzeć w ogóle do kalendarza imprez akcji „Gorzów blisko świąt”, 
tych wydarzeń świątecznych, również religijnych jest sporo. Też muszę zaznaczyć, że do 
niedawna nie było takiego zwyczaju, a od niedawna święto Trzech Króli prowadzimy, również 
idę w Orszaku, więc to nie ma żadnego podtekstu religijnego, bądź żadnego innego. 
Logistycznie impreza świąteczna z tym głównym prezentem będzie właśnie pod halą 
widowiskowo-sportową Arena Gorzów. 
Roberty Surowiec – po tak ważnej debacie na temat nazwy jarmarku spróbuję się wbić z czymś 
może nie tak ważnym dla przewodniczącego Pieńkowskiego, ale chcę się podzielić radością 
i podziękować, bo my tutaj debatujemy, a wiele wskazuje na to, że wieczorem nowy parlament, 
pierwsza ustawa, która zostanie przyjęta to będzie zgoda na in vitro i chcę w tym momencie 
podziękować koleżankom i kolegom z Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej. Byliśmy 
inicjatorem tej uchwały, chcę podziękować Prezydentowi Wójcickiemu, Prezydent Domagale 
i wszystkim urzędnikom, którzy przy tym naszym miejskim projekcie pomagali, a także 
wszystkim mieszkańcom, którzy podpisali obywatelski projekt w sprawie in vitro. To właśnie 
działanie mieszkańców, działanie samorządu miasta i wielu innych samorządów, w tym też 
samorządu województwa spowodowało, że ta sprawa jest tak ważna. Chcę jeszcze raz wam 



7 
 

wszystkim podziękować i cieszę się bo to będzie symboliczny dzień i nowa ustawa, która 
wyjdzie z tego nowego lepszego Sejmu. 
Jan Kaczanowski – chciałbym tylko uzupełnić, bardzo trafną wypowiedź radnego Surowca, 
z tego co pamięć mnie nie myli tą uchwałę poparła zdecydowana większość radnych Rady 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
Sebastian Pieńkowski – Prezydencie rozumiem, mieszkańcom przekażę, że w przyszłym roku 
mogą liczyć, że jarmark się odbędzie. 
Jan Kaczanowski – czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos? nie widzę zgłaszających 
się. Zgodnie z przyjętą zasadą obecnie udzielam głosu p. Tomaszowi Rusinowi – 
przedstawicielowi organizacji związkowej NSZZ Solidarność przy Urzędzie Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego. 
Tomasz Rusin – przedstawiciel organizacji związkowej NSZZ Solidarność przy Urzędzie 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego – wystąpienie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Jacek Wójcicki – chciałbym tylko Państwa uspokoić, że jakiekolwiek dyskusje dotyczące 
wzrostu wynagrodzeń czy kwoty, mogą się odbyć po uchwaleniu budżetu, więc dzisiaj nie 
jesteśmy w stanie przekazać wysokości kwoty. Staramy się, aby warunki pracy w Urzędzie 
były jak najlepsze, natomiast nie jesteśmy samym urzędem, to jest urząd i jednostki. Mówimy 
tutaj o grupie 2 tys. osób, więc oczekiwanie 1 tys. zł podwyżki to jest kwota ponad 30 mln zł, 
którą musielibyśmy zabezpieczyć w przyszłorocznym budżecie. Oczywiście będziemy 
z radnymi na ten temat rozmawiać, żeby te wynagrodzenia były na jak najbardziej 
satysfakcjonującym poziomie. 
Jan Kaczanowski – czy w tym punkcie porządku obrad ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 
Nie widzę. Punkt uznaję za wyczerpany. 
 
Ad.4 Informacja o stanie realizacji inwestycji miejskich za III kwartał 2023 roku. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że informację o stanie realizacji inwestycji miejskich za III 
kwartał 2023 roku wszyscy radni otrzymali i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. W związku 
z brakiem chętnych do dyskusji w tym punkcie porządku obrad proponuję zapis, że Rada 
Miasta przyjmuje do wiadomości informację o stanie realizacji inwestycji miejskich za III kwartał 
2023 roku.  
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Ad.5 Stanowisko Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego w sprawie tablicy 

pamiątkowej. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że wniosek o podjęcie stanowiska wraz z projektem tablicy 
upamiętniającej wszyscy radni otrzymali i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. Chciałbym, 
dosłownie w kilku zdaniach przedstawić wprowadzenie, bo niebawem, 3 stycznie 2024 roku 
miną dwa lata od śmierci naszej wspaniałej koleżanki Grażyny Wojciechowskiej i wsłuchując 
się w opinie mieszkańców, a także niektórych radnych, że Grażynka zasłużyła sobie, żeby była 
trwale upamiętniona w mieście Gorzowie, zrodziła się u mnie taka inicjatywa już jakiś czas 
temu i po rozmowach z Prezydentem uznaliśmy, że właśnie w tym kierunku powinniśmy iść, 
stąd jest ta propozycja tablicy pamiątkowej. Zwracam się z ogromną prośbą do Pań i Panów 
radnych, z szacunku dla wieloletniej radnej Rady Miasta Grażyny Wojciechowskiej, proponuję 
byśmy to stanowisko, wraz z załącznikiem przyjęli przez aklamację. Sprzeciwu nie widzę, 
w związku z tym uznaję, że Rada Miasta przyjęła stanowisko przez aklamację, wraz 
z załącznikiem dotyczącym tablicy upamiętniającej naszą byłą koleżankę, Grażynę 
Wojciechowską. Bardzo serdecznie Paniom i Panom radnym dziękuję, za takie właśnie 
podejście do tego tematu. 
 
Przyjęte stanowisko Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego w sprawie tablicy pamiątkowej, 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad.6 Druk nr 1310 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 
rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1310 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian 
Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert 
Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, 
Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Marcin Kurczyna  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Ad.7 Druk nr 1311A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 

rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1311A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian 
Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert 
Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, 
Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Patryk Broszko, Przemysław Granat, Marcin Kurczyna  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad.8 Druk nr 1312A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 
rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1312A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian 
Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert 
Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, 
Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Patryk Broszko, Przemysław Granat, Marcin Kurczyna  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad.9 Druk nr 1313A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 

rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1313A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, 
Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz, Robert Surowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, 
Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Patryk Broszko, Marcin Kurczyna, Jerzy Synowiec  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
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Ad.10 Druk nr 1314A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2023-2049. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z objaśnieniami ujętymi 
z załączniku nr 3 do uchwały, które stanowią uzasadnienie podjęcia zmian, został radnych 
dostarczony. Ponadto poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1314A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2023-2049.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, 
Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, 
Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, 
Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Marcin Kurczyna  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na lata 2023-2049, stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad.11 Druk nr 1308 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

kredytu. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 18 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1308 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Marcin Kurczyna  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu, stanowi załącznik nr 19 
do protokołu. 
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Ad.12 Druk nr 1309 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia 
kredytu. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 20 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1309 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, 
Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, 
Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, 
Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Marcin Kurczyna  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu, stanowi załącznik nr 21 
do protokołu. 
 
Ad.13 Druk nr 1295 – podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na 
strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 22 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1295 – podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków ratowników 
ochotniczych straży pożarnych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, 
Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, 
Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 
ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży 
pożarnych, stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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Ad.14 Druk nr 1317 – podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna 

gry w Gorzowie Wielkopolskim przy ul. Kosynierów Gdyńskich 82. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 24 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1317 – podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w Gorzowie 
Wielkopolskim przy ul. Kosynierów Gdyńskich 82.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Marcin Kurczyna  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w Gorzowie Wielkopolskim 
przy ul. Kosynierów Gdyńskich 82, stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Ad.15 Druk nr 1318 – podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna 

gry w Gorzowie Wielkopolskim przy ul. Kosynierów Gdyńskich 82. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 26 do protokołu. Ponadto projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1318 – podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w Gorzowie 
Wielkopolskim przy ul. Kosynierów Gdyńskich 82.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Marcin Kurczyna  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w Gorzowie Wielkopolskim 
przy ul. Kosynierów Gdyńskich 82, stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
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Ad.16 Druk nr 1315 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu 
uchwały w sprawie ustanowienia Nagrody Kulturalnej Prezydenta Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego oraz warunków i trybu jej przyznawania. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 28 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1315 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 
ustanowienia Nagrody Kulturalnej Prezydenta Miasta Gorzowa Wielkopolskiego oraz 
warunków i trybu jej przyznawania.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Marcin Kurczyna  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie ustanowienia 
Nagrody Kulturalnej Prezydenta Miasta Gorzowa Wielkopolskiego oraz warunków i trybu jej 
przyznawania, stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
Ad.17 Druk nr 1296 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu 

uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 30 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1296 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 
zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Marcin Kurczyna  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
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Podjęta uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy, stanowi załącznik 
nr 31 do protokołu. 
 
Ad.18 Druk nr 1297 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości kwoty stanowiącej podstawę do ustalenia wysokości dotacji na 
działalność Centrum Integracji Społecznej w Gorzowie Wielkopolskim w 2024 
roku. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 32 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1297 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości kwoty 
stanowiącej podstawę do ustalenia wysokości dotacji na działalność Centrum Integracji 
Społecznej w Gorzowie Wielkopolskim w 2024 roku.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Marcin Kurczyna  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości kwoty stanowiącej 
podstawę do ustalenia wysokości dotacji na działalność Centrum Integracji Społecznej 
w Gorzowie Wielkopolskim w 2024 roku, stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 
Ad.19 Druk nr 1316 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek 

dotacji przedmiotowej na 2024 r. dla Ośrodka Sportu i Rekreacji – zakładu 
budżetowego w Gorzowie Wielkopolskim. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 34 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1316 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowej na 2024 r. dla Ośrodka Sportu i Rekreacji – zakładu budżetowego w Gorzowie 
Wielkopolskim.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
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Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Marcin Kurczyna  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej na 2024 r. 
dla Ośrodka Sportu i Rekreacji – zakładu budżetowego w Gorzowie Wielkopolskim, stanowi 
załącznik nr 35 do protokołu. 
 
Ad.20 Druk nr 1298 – podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do uzyskania pomocy w ramach programu 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 36 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1298 – podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do uzyskania pomocy w ramach programu „Posiłek w szkole i w domu” na 
lata 2024-2028.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, 
Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, 
Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Krzysztof Kochanowski, Marcin Kurczyna  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
uzyskania pomocy w ramach programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 
stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
 
Ad.21 Druk nr 1299 – podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego 

w zakresie zapewnienia posiłku dzieciom z terenu miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na lata 2024-2028. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 38 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1299 – podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego w zakresie 
zapewnienia posiłku dzieciom z terenu miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2024-2028.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (21) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Marcin Kurczyna, Jerzy Sobolewski  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie wprowadzenia programu osłonowego w zakresie zapewnienia 
posiłku dzieciom z terenu miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2024-2028, stanowi 
załącznik nr 39 do protokołu. 
 
Ad.22 Druk nr 1300 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa boiska 
wielofunkcyjnego na terenie Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 16”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 40 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1300 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa boiska wielofunkcyjnego na terenie 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 16”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Marcin Kurczyna  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Przebudowa boiska wielofunkcyjnego na terenie Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących nr 16”, stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
 
Ad.23 Druk nr 1301 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja budynku 
internatu ZSO2 – II Etap”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 42 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
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Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1301 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja budynku internatu ZSO2 – II Etap”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Tomasz Manikowski, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Marcin Kurczyna, Albert Madej, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja budynku internatu ZSO2 – II Etap”, stanowi załącznik 
nr 43 do protokołu. 
 
 
Ad.24 Druk nr 1302 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa i wzmocnienie 
muru oporowego przy SP6”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 44 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1302 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa i wzmocnienie muru oporowego przy SP6”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, 
Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, 
Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, 
Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Albert Madej  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Przebudowa i wzmocnienie muru oporowego przy SP6”, stanowi 
załącznik nr 45 do protokołu. 
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Ad.25 Druk nr 1303 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 
2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wymiana okien w ZS 
Ekonomicznych”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 46 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1303 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wymiana okien w ZS Ekonomicznych”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Albert Madej, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Wymiana okien w ZS Ekonomicznych”, stanowi załącznik nr 47 do 
protokołu. 
 
Ad.26 Druk nr 1304 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja dachu w ZS 
Ekonomicznych”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 48 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1304 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja dachu w ZS Ekonomicznych”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Albert Madej  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
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Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Modernizacja dachu w ZS Ekonomicznych”, stanowi załącznik nr 49 do 
protokołu. 
 
Ad.27 Druk nr 1305 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie podłogi w sali 
gimnastycznej ZS Elektrycznych”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 50 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1305 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie podłogi w sali gimnastycznej 
ZS Elektrycznych”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Tomasz Manikowski, 
Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Alicja Burdzińska, Albert Madej  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Wykonanie podłogi w sali gimnastycznej ZS Elektrycznych”, stanowi 
załącznik nr 51 do protokołu. 
 
Ad.28 Druk nr 1306 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa pochylni podjazdu 
dla niepełnosprawnych – PM 30”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 52 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1306 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa pochylni podjazdu dla niepełnosprawnych – 
PM 30”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Tomasz Manikowski, 
Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
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Alicja Burdzińska, Albert Madej  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa pochylni podjazdu dla niepełnosprawnych – PM 30”, stanowi 
załącznik nr 53 do protokołu. 
 
Ad.29 Druk nr 1282 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w ramach zadania pn. „Remont schodów przy ul. Bohaterów Westerplatte 
oraz aranżacja terenów zielonych”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 54 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1282 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w ramach 
zadania pn. „Remont schodów przy ul. Bohaterów Westerplatte oraz aranżacja terenów 
zielonych”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Tomasz Manikowski, 
Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Robert 
Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, 
Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Alicja Burdzińska, Albert Madej, Maria Surmacz  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w ramach zadania 
pn.„Remont schodów przy ul. Bohaterów Westerplatte oraz aranżacja terenów zielonych”, 
stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 
 
Ad.30 Druk nr 1283 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w ramach zadania pn. „Budowa Dirt Parku w Parku Zacisze”. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 56 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1283 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w ramach 
zadania pn. „Budowa Dirt Parku w Parku Zacisze”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, 
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Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Alicja Burdzińska  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w ramach zadania 
pn. „Budowa Dirt Parku w Parku Zacisze”, stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 
 
Ad.31 Druk nr 1284 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w ramach zadania pn. „Modernizacja placu zabaw nad Kłodawką”. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 58 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1284 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w ramach 
zadania pn. „Modernizacja placu zabaw nad Kłodawką”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, 
Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Alicja Burdzińska  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w ramach zadania 
pn.„Modernizacja placu zabaw nad Kłodawką”, stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 
 
Ad.32 Druk nr 1285 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Remont chodnika przy 
ul. 30 Stycznia”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 60 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1285 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Remont chodnika przy ul. 30 Stycznia”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Tomasz Manikowski, 
Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria 
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Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Alicja Burdzińska, Albert Madej  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Remont chodnika przy ul. 30 Stycznia”, stanowi załącznik nr 61 do 
protokołu. 
 
Ad.33 Druk nr 1286 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Zatorze”. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 62 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1286 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Zatorze”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, 
Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Alicja Burdzińska  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Zatorze”, stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 
 
Ad.34 Druk nr 1287 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Ikara – etap 
III”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 64 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1287 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Ikara – etap III”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr 
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Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Ikara – etap III”, stanowi załącznik nr 65 do protokołu. 
 
Ad.35 Druk nr 1288 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Klonowej”. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 66 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1288 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Klonowej”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, 
Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Alicja Burdzińska, Jerzy Sobolewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Klonowej”, stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 
 
Ad.36 Druk nr 1289 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja oświetlenia 
ulicznego wraz z wykonaniem audytu i inwentaryzacja oświetlenia”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 68 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1289 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja oświetlenia ulicznego wraz z wykonaniem 
audytu i inwentaryzacja oświetlenia”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
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Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, 
Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Alicja Burdzińska  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Modernizacja oświetlenia ulicznego wraz z wykonaniem audytu 
i inwentaryzacja oświetlenia”, stanowi załącznik nr 69 do protokołu. 
 
 
Ad.37 Druk nr 1290A – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja oświetlenia 
ulicznego na terenie Gorzowa Wlkp.” 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 70 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1290A – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie Gorzowa 
Wlkp.”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, 
Jacek Sterżeń, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, 
Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Alicja Burdzińska, Maria Surmacz, Robert Surowiec  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie Gorzowa Wlkp.”, stanowi 
załącznik nr 71 do protokołu. 
 
 
Ad.38 Druk nr 1291 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa parkingów wraz 
z chodnikiem wzdłuż ul. Grabskiego”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 72 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
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Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1291 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa parkingów wraz z chodnikiem wzdłuż 
ul. Grabskiego”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, 
Jacek Sterżeń, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Alicja Burdzińska, Maria Surmacz  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa parkingów wraz z chodnikiem wzdłuż ul. Grabskiego”, stanowi 
załącznik nr 73 do protokołu. 
 
Ad.39 Druk nr 1292 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa miejsc parkingowych 
przy ul. Starzyńskiego”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 74 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1292 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa miejsc parkingowych przy ul. Starzyńskiego”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa miejsc parkingowych przy ul. Starzyńskiego”, stanowi załącznik 
nr 75 do protokołu. 
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Ad.40 Druk nr 1293 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 
2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa ścieżki rowerowej na 
odcinku od ul. Kasprzaka do ul. Koniawskiej”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 76 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1293 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa ścieżki rowerowej na odcinku od ul. Kasprzaka 
do ul. Koniawskiej”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Halina Kunicka, 
Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, 
Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław 
Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Krzysztof Kochanowski  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa ścieżki rowerowej na odcinku od ul. Kasprzaka do 
ul. Koniawskiej”, stanowi załącznik nr 77 do protokołu. 
 
Ad.41 Druk nr 1294 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „TUPTUŚ – przebudowa 
chodników na terenie miasta Gorzowa Wlkp.”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 78 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1294 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „TUPTUŚ – przebudowa chodników na terenie miasta 
Gorzowa Wlkp.”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Halina Kunicka, 
Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, 
Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław 
Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Krzysztof Kochanowski  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  



27 
 

 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „TUPTUŚ – przebudowa chodników na terenie miasta Gorzowa Wlkp.”, 
stanowi załącznik nr 79 do protokołu. 
 
Ad.42 Druk nr 1307 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa pumptracka w parku 
750-lecia” w Gorzowie Wielkopolskim. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 80 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1307 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa pumptracka w parku 750-lecia” w Gorzowie 
Wielkopolskim.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Krzysztof Kochanowski  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa pumptracka w parku 750-lecia” w Gorzowie Wielkopolskim, 
stanowi załącznik nr 81 do protokołu. 
 
Ad.43 Druk nr 1319 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Głęboka termomodernizacja 
budynków użyteczności publicznej”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 82 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1319 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Głęboka termomodernizacja budynków użyteczności 
publicznej”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Halina 
Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian 
Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert 
Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
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BRAK GŁOSU (4) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Krzysztof Kochanowski, Paulina Szymotowicz  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Głęboka termomodernizacja budynków użyteczności publicznej”, stanowi 
załącznik nr 83 do protokołu. 
 
Ad.44 Druk nr 1320A – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2024 w ramach zadania pn. „Remont 20 lokali mieszkalnych z zasobu 
komunalnego Miasta objętych dofinansowaniem Banku Gospodarstwa 
Krajowego”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali (autopoprawką 
zmieniono tytuł uchwały). Uzasadnienie stanowi załącznik nr 84 do protokołu. Ponadto projekt 
został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz 
Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1320A – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w ramach 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Remont 20 lokali mieszkalnych z zasobu komunalnego 
Miasta”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Halina 
Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian 
Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert 
Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, 
Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Krzysztof Kochanowski  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2024 w ramach realizacji 
zadania inwestycyjnego pn. „Remont 20 lokali mieszkalnych z zasobu komunalnego Miasta”, 
stanowi załącznik nr 85 do protokołu. 
 
Ad.45 Druk nr 1321 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Klasztoru Braci 

Mniejszych Kapucynów w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 86 do protokołu. 
Robert Surowiec – przy okazji następnej dotacji, którą mamy przekazać dla kościoła, chciałem 
się dowiedzieć, jak wygląda sytuacja dot. dyskusji z parafią odnośnie przekazania 2 metrów 
ulicy Kućki. To by rozwiązało bardzo poważny problem mieszkańców, którzy się duszą, nie 
mając gdzie parkować, a przypomnę, że kilkanaście lat temu Rada Miasta przekazała za 1% 
wartości bardzo duży teren. Parafia w międzyczasie sprzedała za miliony złotych część tego 
terenu, a dzisiaj prowadzimy długie rozmowy o tym, żeby wspomóc mieszkańców w tym, żeby 
mogli tam swobodnie, normalnie parkować. Mam takie wrażenie, że w tej sprawie wywiesiliśmy 
białą flagę, a następne dotacje dla kościoła będziemy uchwalali, więc chciałem się dowiedzieć, 
na jakim etapie jest ta sprawa. 



29 
 

Jacek Szymankiewicz – jeśli chodzi o temat związany z ulicą Kućki i ewentualnym 
przekazaniem, nie ma decyzji w parafii o przekazaniu tego terenu. Nie ma jeszcze projektu 
zagospodarowania dla inwestycji, którą chce przeprowadzić parafia, prosiliśmy 
o uwzględnienie tego fragmentu. W związku z tym, dopiero jak będą mieli projekt wykonany, 
jeżeli się zmieszczą z inwestycją, to mamy deklarację o tym, że oczywiście będą uwzględniali 
również potrzeby miasta i mieszkańców. 
Robert Surowiec – w takim razie jeszcze raz apeluję, apelowałem o to wcześniej, żebyśmy 
przystąpili do przygotowania planu zagospodarowania przestrzennego, który będzie 
uwzględniał interes mieszkańców. Mamy takie narzędzia i powinniśmy to zrobić i byłoby to 
uczciwe w stosunku do miasta i mieszkańców. Także apeluję, żeby Prezydent rozważył 
właśnie taką drogę 
Jan Kaczanowski – z tego, co się orientuję, chociażby z zapisu tej uchwały, to środki dla 
Zakonu Braci Mniejszych Kapucynów, to nie są środki z miasta, pragnę żeby to jasno 
wybrzmiało. Przede wszystkim informuję o tym fakcie mieszkańców naszego miasta. 
Jerzy Synowiec – korzystając z tego, że poruszamy tematy parafialne, chciałbym się zapytać, 
czy ktoś wie może i mnie oświeci, co się dzieje z takim obiektem, który był kiedyś kaplicą przy 
ulicy Szpitalnej i Spichrzowej, który kiedyś też został przez miasto sprzedany za grosze parafii, 
jednemu z odłamów prawosławnych, który miał być wyremontowany, nie jest wyremontowany 
do dzisiaj, tylko zabity dechami. Cały ten kwartał w tej chwili pięknieje, tam jest CEZiB, 
wszystko jest prawie nowe, poza tym obiektem. Kiedyś wysłałem list do proboszcza tejże 
parafii z zapytaniem dlaczego nic nie robi. On mi odpisał krótko: a skąd mam wziąć pieniądze? 
Nie zastanawiał się nad tym, kiedy dostawał to za 1 czy 2%, tylko teraz się zastanawia i nic 
nie robi. Boję się, że zostanie to opylone na wolnym rynku i tyle będzie pożytku. 
Sebastian Pieńkowski – chciałbym sprostować, ale już Przewodniczący Kaczanowski to jasno 
powiedział, że to nie są pieniądze z budżetu miasta, tylko dostajemy je z budżetu państwa 
i tutaj też, nie wiem, nie chcę tego tak odbierać, ale zawsze mamy problem, żeby przekazać 
nie swoje pieniądze na coś związane z wiarą, czy to protestancką, czy katolicką. Radny 
Synowiec, nie poruszamy tutaj tematów parafialnych, bo Pan powiedział przy okazji 
parafialnych. To nie nasze pieniądze, myślę, że powinniśmy być wdzięczni rządowi za to, że 
daje ponad 2 mln zł na zabytek, na dziedzictwo narodowe. Przeczytajcie uzasadnienie, 
z którego roku jest ten kościół. Chcecie, żeby się zawalił? Nie rozumiem tego oporu. Jest to 
taka dziwna maniera ataku za każdym razem. Jak dajemy na plac zabaw, jak dajemy na ulicę, 
jak dajemy na parking, przechodzi bez problemu, a tu mamy zawsze dyskusje. Nie nasze 
pieniądze, w sensie miejskim, nie na parafię, tylko na zabytek, dziedzictwo narodowe, więc 
trzymajmy się treści tego, co jest zapisane w projekcie uchwały. 
Jacek Szymankiewicz – odpowiadając na pytania czy wątpliwości radnego Synowca, 
tu pragnę uspokoić. Parafia ta jest wyjątkowo zaangażowana w pracę. Z tego co pamiętam są 
na ukończeniu. Dodatkowo jeszcze wszystkie prace są prowadzone w ścisłym kontakcie 
z konserwatorem miejskim. Także powiedziałbym raczej, że to jest modelowy przykład 
współpracy przy zabytku. I przypomnę również, że zdaje się rok temu Rada Miasta udzieliła 
dotacji na witraże właśnie dla tej parafii greckokatolickiej. Także jest, z tego co pamiętam 
parafia na finiszu, jeśli chodzi o ukończenie tego zabytku. 
Patryk Broszko – jak już jesteśmy przy tym wątku parafialnym, wprawdzie miałem to poruszyć 
w sprawach różnych, ale chcę wykorzystać ten moment, chodzi mi o inny nasz zabytek, 
najbardziej popularny w Gorzowie, a mianowicie Katedrę. I to jest głos mieszkańców, którzy 
skierowali do mnie zapytanie, czy jest szansa, aby w najbliższym czasie  pojawiło się jakieś 
podświetlenie tego najpopularniejszego zabytku w Gorzowie, ponieważ ta katedra jest bardzo 
ciemna. Jej nie widać tą porą, w tej aurze jesienno-zimowej. Właściwie po południu już nie 
widać tej katedry. Druga sprawa to jest taka, gdzie jest zegar? Czy Państwo macie jakieś 
informacje, kiedy będą wskazówki zegara na Katedrze, bo to też męczy mieszkańców? 
I właściwie też zauważyłem, jadąc tamtędy, że nie działa oświetlenie wzdłuż drogi i na 
chodnikach koło Katedry, więc prosiłbym, żeby tutaj też zwrócić na to uwagę, bo jest bardzo 
ciemne miejsce. Wydaje mi się, zresztą nie tylko mi, że warto by było tą Katedrę bardziej 
wyeksponować. 
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Jacek Wójcicki – to może odpowiem od końca. Oświetlenie na Sikorskiego, faktycznie ono 
dosyć długo nie działa. Mamy problem z wyegzekwowaniem gwarancyjnej naprawy tego 
odcinka, ale myślę, że do końca tygodnia będziemy wiedzieć dokładnie, znać zakres usterek 
i postaramy się naprawić to jak najszybciej. Natomiast dochodzą tu aspekty prawne. Najpierw 
trzeba wykonawcę, czyli firmę Trakcja zobowiązać do wykonania, oni jeżeli zrobią to zrobią, 
jeżeli nie zrobią, te ruchy z naszej strony oczywiście już były, natomiast nie kwapili się. Za to 
przepraszamy za to, że to tyle trwa, ale niestety z tych ram prawnych nie możemy wyjść i sobie 
naprawić, bo narazilibyśmy się na niegospodarność, bo jest to w zakresie wykonawcy, a że jest 
to niestety bardzo widoczne, to jeszcze raz przepraszam. Co do Katedry, kwestia zegara jest 
oczywiście kwestią wzmocnienia konstrukcji. Po pożarze Katedry mechanizm zegara został 
zdjęty i on jest odrestaurowany, ale nie może zostać założony dlatego, że nadal trzeba 
zbudować tą konstrukcję, która będzie mogła ten zegar unosić. To nie jest zegar elektroniczny, 
to jest zegar stary, zabytkowy, który waży kilkaset kilo, czy nawet więcej. On zostanie 
zamontowany. Podobnie z oświetleniem. Remont Katedry nie został zakończony i na pewno 
Katedra wymaga jeszcze wielu prac, szczególnie na wieży: wzmocnienia konstrukcji, 
wykończenia, czyli właśnie założenia zegara, montażu organów, które są w pracach 
konserwatorskich, ale wymaga też sporego dofinansowania, stąd i również oświetlenie 
zewnętrzne, które miałoby być, wymaga dodatkowych środków, na które kuria cały czas 
zbiera. 
Jacek Szymankiewicz – jeszcze uzupełniając wypowiedź Prezydenta, Prezydent wspomniał 
o organach. Prawdopodobnie na przeszłej sesji będzie podobna uchwała dotacyjna, dla 
Katedry właśnie, na renowację organów. To są również środki pochodzące z Polskiego Ładu 
w tym samym konkursie co Biały Kościół, parafia katedralna otrzymała dotację. 
Jan Kaczanowski – czy jeszcze w tym punkcie porządku obrad ktoś chciał zabrać głos? Nie 
widzę. Zamykam dyskusję. Informuję, że projekt był zaopiniowany pozytywnie przez Komisję 
Budżetu i Finansów oraz Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1321 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Klasztoru Braci Mniejszych 
Kapucynów w Gorzowie Wielkopolskim.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Robert Surowiec  
BRAK GŁOSU (1) 
Jerzy Synowiec  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla Klasztoru Braci Mniejszych Kapucynów 
w Gorzowie Wielkopolskim, stanowi załącznik nr 87 do protokołu. 
 
Ad.46 Druk nr 1322 - podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji i złożenia 

wniosku o dofinansowanie dla Projektu pod nazwą: "Zagospodarowanie wód 
opadowych na terenie Miasta Gorzowa Wlkp.- Etap II" w ramach Programu 
Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 2021-2027, 
Działanie: FENX.01.02 Adaptacja terenów zurbanizowanych do zmian klimatu. 
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Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 88 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1322 - podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji i złożenia wniosku 
o dofinansowanie dla Projektu pod nazwą: " Zagospodarowanie wód opadowych na terenie 
Miasta Gorzowa Wlkp.- Etap II" w ramach Programu Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, 
Klimat, Środowisko 2021-2027, Działanie: FENX.01.02 Adaptacja terenów zurbanizowanych 
do zmian klimatu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, 
Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Anacki, Paulina Szymotowicz  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Podjęta uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji i złożenia wniosku o dofinansowanie dla 
Projektu pod nazwą: " Zagospodarowanie wód opadowych na terenie Miasta Gorzowa Wlkp.- 
Etap II" w ramach Programu Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 
2021-2027, Działanie: FENX.01.02 Adaptacja terenów zurbanizowanych do zmian klimatu, 
stanowi załącznik nr 89 do protokołu. 
 
Ad.47 Sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za III kwartał 2023 roku. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi 
za III kwartał 2023 roku wszyscy radni otrzymali i stanowi załącznik nr 90 do protokołu. 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji w tym punkcie porządku obrad proponuję zapis, 
że Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za III kwartał 
2023 roku do wiadomości.  
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Ad.48 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego wszyscy radni otrzymali i stanowi załącznik nr 91 do protokołu. W związku 
z brakiem chętnych do dyskusji w tym punkcie porządku obrad proponuję zapis, że Rada 
Miasta przyjęła sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego do 
wiadomości. 
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
 
Ad.49 Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – czy radni mają uwagi lub pytania do protokołu z LXVIII sesji Rady Miasta? 
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Paulina Szymotowicz  
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozak, Tomasz Rafalski  
 
Ad.50 Sprawy różne. 
 
Piotr Wilczewski – krótkie pytanie odnośnie statusu remontu willi Pauckscha i willi Herzoga, 
bo miał być już zakończony w tym roku remont willi Pauckscha, termin był wydłużony i pytanie 
jak miasto do tego tematu podchodzi? Czy coś wiemy na temat willi Herzoga, bo ona również 
miała być remontowana, ale te prace stanęły i czy coś miasto wie na ten temat? 
Jacek Szymankiewicz – jeśli chodzi o willę Pauckscha, zakończył się pierwszy etap renowacji, 
on dotyczył kordegardy. Kordegarda została w pełni wyremontowana, zgodnie z zaleceniami 
konserwatora zabytków, także jest w tej chwili użytkowana. Jeśli chodzi o drugi etap, czyli 
budynek główny willi, został przedłużony termin na wykonanie tych prac. Podstawą były 
oczywiście te wydarzenia, które wiążą się przede wszystkim z przedłużeniem terminu 
w związku z COVID-em i wojną w Ukrainie. Zmienił się też częściowo pomysł na 
zagospodarowanie tego obiektu. Natomiast jeśli chodzi o willę Herzoga, czyli budynek na 
bulwarze, to tam cały czas są naliczane kary i egzekwowane za niezakończenie prac. 
Niezależnie od tego, prace pewne przy przebudowie, przy renowacji zostały wykonane. 
Natomiast ponieważ minął termin nieoddania willi Herzoga, jakby niewykonania tych prac, 
także kary za niezakończenie są cały czas naliczane i egzekwowane. 
 
Ad.51 Zakończenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Jan Kaczanowski 
zamyka obrady LXIX sesji Rady Miasta dziękując radnym za udział. 

 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta 
( - ) 

Jan Kaczanowski 
Przygotowały: 
Barbara Szkudlarek 
Małgorzata Matuszek 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


